



施坦威青少年艺术家俱乐部会员申请表
STEINWAY YOUNG ARTIST CLUB MEMBERSHIP APPLICATION FORM

会员信息/MEMBER INFORMATION

姓名/Name:		
出生年月日 /DD/MM/YY:	邮箱/Email:	电话/Phone:
目前居住地址/Current Address:		
城市/City:	省份/Province:	邮编/Postal Code:
钢琴考级/RCM Piano Level:	拥有钢琴品牌/Piano Brand Owned:	型号/Model:

父母信息/PARENT INFORMATION

姓名/Name:	邮件/Email:
关系/Relationship:	电话/Phone:
微信账号/Wechat ID:	

老师信息/TEACHER INFORMATION

钢琴老师姓名/Piano Teacher Name:		
电话/Phone :	跟随该老师学琴时间/How Long? :	邮箱/Email:
曾获得过什么奖项: Achievements (Any awards from music festivals or piano competitions):		

签名/SIGNATURE

我已经阅读并同意遵守本会章程及会员守则 /I have read and agreed to all terms and regulations of the constitution.	
产品经理姓名 / Consultant Name:	
持卡人签名/Signature :	日期/Date:

*一旦申请即同意俱乐部及施坦威多伦多钢琴旗舰店/通利琴行能使用肖像权与影视权，用于媒体宣传及推广传播用途。
 *Once an application is submitted, consent to release the copyright of the videos and photos of the applicants taken during club events/activities is given to the Club and Steinway Piano Gallery Toronto/Tom Lee Music by the under signed applicant:

正楷姓名/Print Name: _____
 未满 18 岁者请家长授权签署

签名/Signature _____

Constitution:

1. **Mission:** Steinway Young Artist Club is a non-profit, volunteer-based organization. Our primary purpose is to give young pianists the platform to develop musical excellence and artistic talent.
2. **Fees:** No membership fee. However, there is an admission fee for most club events.
3. **Membership:** open to Steinway family piano customers of Steinway Piano Gallery Toronto. All membership applications are required to be reviewed and approved by the board. Membership withdrawal has to be submitted to the Board in a written notice.
4. **Board:** Chair—Jeffrey Lee; Executive Director—Iris Fan; Secretary—Echo Wang; Treasurer—Aida Liang
5. **Member privileges:** priority access to all Club events, workshops and talent development programs.
6. **Member responsibilities:** responsible to adhere to Club policies and guidelines; active participation in Club activities.
7. Steinway Piano Gallery Toronto reserves the right to make final decisions on all constitution matters.

章程:

1. **宗旨:** 施坦威青少年艺术家俱乐部是非营利性组织, 俱乐部的宗旨是为热爱音乐的青少年提供演出和学习的平台。
2. **会费:** 不收取任何会员费, 但部分活动会酌情收取门票费用。
3. **会员:** 所有施坦威家族钢琴的购琴客户; 所有会员申请必须通过理事会审核及同意; 退会需要提前书面通知理事会。
4. **理事会成员:** 会长—Jeffrey Lee; 执行总监—Iris Fan; 秘书长—Echo Wang; 财务长—Aida Liang。
5. **会员权利:** 拥有参加俱乐部举办的各项活动的优先权。
6. **会员义务:** 遵守俱乐部章程; 积极参加活动。
7. 多伦多施坦威钢琴旗舰店保留所有章程条文及执行之最后决定权。

完成表格填写后, 请发送至:
Please send the filled out form to:

info@steinwaytoronto.ca